
Protokół nr 8/2015 

posiedzenia 

Komisji Oświaty  i Kultury 

w dniu 26 października 2015 r., w godz. 14
00

 – 14
40

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na XII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Ad.1 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury jednogłośnie przyjęli protokół nr 7/2015 z dnia  

1 lipca 2015 roku. 

 

 

Ad.3 

Komisja Oświaty i Kultury zaopiniowała następujące  projekty uchwał na XII Sesję Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) odwołania radnego Henryka Budzyły z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu 

w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie odwołania radnego Henryka Budzyły z funkcji 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odwołania radnego 

Henryka Budzyły z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odwołania 

radnego Henryka Budzyły z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu w Białogardzie. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 2 głosy, przeciw – 1 głos, wstrzymujących – 0 

głosów zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie odwołania radnego 

Henryka Budzyły z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu w Białogardzie, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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b) zakazu używania jednostek pływających napędzanych silnikiem spalinowym na 

jeziorze Dobrowieckie Wielkie, co przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie zakazu używania jednostek pływających napędzanych silnikiem spalinowym na 

jeziorze Dobrowieckie Wielkie. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zakazu używania 

jednostek pływających napędzanych silnikiem spalinowym na jeziorze Dobrowieckie 

Wielkie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zakazu używania 

jednostek pływających napędzanych silnikiem spalinowym na jeziorze Dobrowieckie 

Wielkie. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zakazu używania jednostek pływających napędzanych 

silnikiem spalinowym na jeziorze Dobrowieckie Wielkie, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

c) wysokości stawek opłaty za zajecie pasa drogowego dla dróg, których zarządcą 

jest Zarząd Dróg Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie wysokości stawek opłaty za zajecie pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest 

Zarząd Dróg Powiatu Białogardzkiego.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wysokości stawek 

opłaty za zajecie pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Zarząd Dróg Powiatu 

Białogardzkiego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wysokości 

stawek opłaty za zajecie pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Zarząd Dróg 

Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wysokości stawek opłaty za zajecie pasa drogowego dla dróg, 

których zarządcą jest Zarząd Dróg Powiatu Białogardzkiego w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

 

d) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

e) przystąpienia Powiatu Białogardzkiego - Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Białogardzie – jako lidera do projektu realizowanego w ramach 

Działania 7.1 Programy na rzecz integracji osób i rodzin zagrożonych ubóstwem 

i/lub wykluczeniem społecznym ukierunkowane na aktywizację społeczno – 

zawodową wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, 

zawodowej,  pn. "RAZEM DLA RODZINY", co przedstawia załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 
 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Białogardzkiego - Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Białogardzie – jako lidera do projektu realizowanego w ramach Działania 7.1 

Programy na rzecz integracji osób i rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem 

społecznym ukierunkowane na aktywizację społeczno – zawodową wykorzystującą 

instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, zawodowej,  pn. "RAZEM DLA 

RODZINY".   

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przystąpienia 

Powiatu Białogardzkiego - Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białogardzie – jako 

lidera do projektu realizowanego w ramach Działania 7.1 Programy na rzecz integracji osób i 

rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem społecznym ukierunkowane na 

aktywizację społeczno – zawodową wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, 

społecznej, zawodowej,  pn. "RAZEM DLA RODZINY".   
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przystąpienia 

Powiatu Białogardzkiego - Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białogardzie – jako 

lidera do projektu realizowanego w ramach Działania 7.1 Programy na rzecz integracji osób i 

rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem społecznym ukierunkowane na 

aktywizację społeczno – zawodową wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, 

społecznej, zawodowej,  pn. "RAZEM DLA RODZINY".   

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie przystąpienia Powiatu Białogardzkiego - Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Białogardzie – jako lidera do projektu realizowanego w 

ramach Działania 7.1 Programy na rzecz integracji osób i rodzin zagrożonych ubóstwem 

i/lub wykluczeniem społecznym ukierunkowane na aktywizację społeczno – zawodową 

wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, zawodowej,  pn. 

"RAZEM DLA RODZINY",  w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

f) przekazania Miastu Białogard prowadzenia zadania publicznego w zakresie 

oświaty polegającego na prowadzeniu placówki Młodzieżowego Domu Kultury  

im. Henryka Jordana w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie przekazania Miastu Białogard prowadzenia zadania publicznego w zakresie oświaty 

polegającego na prowadzeniu placówki Młodzieżowego Domu Kultury im. Henryka Jordana 

w Białogardzie.  Poinformował, że samorząd Miasta Białogard wystąpił do Zarządu Powiatu 

z propozycją kupna budynku Młodzieżowego Domu Kultury w Białogardzie. Zarząd Powiatu 

po wnikliwej analizie pozytywnie zaopiniował w/w propozycję. Poinformował, że samorząd 

Miasta Białogard planuje w pełni zagospodarować w/w budynek poprzez ulokowanie tam 

Warsztatów Terapii Zajęciowej (zajęcia od rana), a w godzinach popołudniowych zajęcia z 

dziećmi i młodzieżą w ramach Młodzieżowego Domu Kultury. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał dlaczego w/w 

budynek nie został sprzedany w trybie przetargu. Dodał, że podobno z taką propozycją 

wystąpiło Stowarzyszenie „Przytulisko”.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że wniosek Stowarzyszenia 

powiązany był również z przejęciem zadania. Niestety zgodnie z ustawą o systemie oświaty 

zdanie to nie może być powierzone stowarzyszeniu.  

Radny – Bogusław Stanczewski oświadczył, że jego zdaniem sprzedaż budynku Miastu 

Białogard jest dobrym rozwiązaniem z kilku powodów. Po pierwsze budynek ten wymaga 

znacznych nakładów finansowych (nakaz Sanepid). Po drugie gro zajęć prowadzonych w 

ramach MDK-u wymaga dużych pomieszczeń (zajęcia taneczne). W tej sytuacji gdyby 

działalność została przeniesiona do Liceum Ogólnokształcącego sala sportowa w godzinach 

popołudniowych była by zajęta i w ten sposób placówka straciła by dochód z wynajmu sali, 

który rocznie wynosi około 50.000 zł.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko oświadczył, że oznacza to, że 

Powiat Białogardzki jest niewydolny i lepiej zadanie to poprowadzi samorząd Miasta 

Białogard. Przypomniał, że powiat przekazał już jedno zadanie – prowadzenie Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Karlinie Gminie Karlino.  

Radny – Marek Anusz przypomniał, że Powiat Białogardzki przez te lata zainwestował 

znaczne środki finansowe w remont budynku Młodzieżowego Domu Kultury. Zapytał czy 

budynek ten został wyceniony. 
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że budynek został wyceniony przez 

biegłego rzeczoznawcę.  

Radny – Marek Anusz zapytał o zalecenia Państwowej Inspekcji Sanitarno – 

Epidemiologicznej odnośnie w/w budynku. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że zalecenia są z 2014 roku i dotyczą 

wykonania kanałów wentylacynych w całym budynku. Poprzedni Zarząd Powiatu zwrócił się 

z prośbą o przedłużenie terminu wykonania zaleceń do końca września 2015 roku.  

Radny – Marek Anusz zapytał ile metrów kwadratowych posiada omawiany budynek. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że budynek posiada 800 m
2
. 

Radny – Marek Anusz zapytał czy nie można było sprzedać w/w budynku na wolnym rynku. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że nie było chętnych. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

przekazania Miastu Białogard prowadzenia zadania publicznego w zakresie oświaty 

polegającego na prowadzeniu placówki Młodzieżowego Domu Kultury im. Henryka Jordana 

w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przekazania 

Miastu Białogard prowadzenia zadania publicznego w zakresie oświaty polegającego na 

prowadzeniu placówki Młodzieżowego Domu Kultury im. Henryka Jordana w Białogardzie. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 2 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania 

Miastu Białogard prowadzenia zadania publicznego w zakresie oświaty polegającego na 

prowadzeniu placówki Młodzieżowego Domu Kultury im. Henryka Jordana w 

Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

g) uchwalenia Statutu Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Białogardzkiego. 

Radny – Marek Anusz zapytał jakich zmian dokonano w statucie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że statut został dostosowany do 

obecnie obowiązującej ustawy o samorządzie powiatowych. Ponadto wyprowadzono zmiany 

zasugerowane przez radcę prawnego oraz Komisję Statutową powołaną na mocy uchwały 

Rady Powiatu. 

Radny – Marek Anusz zasugerował przygotowanie dokumentu, który przedstawiałby 

wprowadzone zmiany. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko oświadczył, że będzie 

głosował za przyjęciem w/w uchwały, kiedy statut będzie przestrzegany.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

uchwalenia Statutu Powiatu Białogardzkiego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie uchwalenia 

Statutu Powiatu Białogardzkiego. 
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Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 1 głos, wstrzymujący – 1 głos 

zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

h) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź, co przedstawia 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź 

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

i) informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2015 roku, co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2015 roku. Poinformował również, że zarówno informacja o przebiegu wykonania 

budżetu oraz o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2015 

roku uzyskały pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2015 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2015 roku. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 1 głos, wstrzymujący – 1 głos 

zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2015 roku w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

j) informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2015 roku, co przedstawia załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu. 
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2015 roku. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2015 roku.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2015 roku.  

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 2 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2015 roku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

k) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015, co przedstawia załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu - zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

l) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2015 – 2025, co przedstawia załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 
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Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu - zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego 

na lata 2015 – 2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Ad.4 

● Radny – Marek Anusz poprosił o więcej informacji dotyczących budowy ścieżki 

rowerowej na trasie Białogard – Karlino.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że z pismem w tej sprawie zwracał 

się do Zarządu Dróg Wojewódzkich oraz do Urzędu Marszałkowskiego. Oświadczył, że  

odpowiedź negatywna przyszła z Urzędu Marszałkowskiego.  

Radny – Marek Anusz zapytał z jaką datą przyszło pismo z Urzędu Marszałkowskiego. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że pismo jest z datą 25 maj 2015 

roku. 

Radny – Marek Anusz zapytał czy brana jest pod uwagę możliwość poprowadzenia w/w 

ścieżki nie wzdłuż drogi wojewódzkiej 163, a w kierunku Rościna.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że jego zdaniem ścieżka ma ułatwić 

komunikację mieszkańcom. Dodał, że wydłużenie ścieżki podwyższyłoby koszty wykonania 

zadania.  

 

●● Radny – Marek Anusz poprosił o więcej informacji dotyczących pisma jakie 

wystosowała do radnych Pani Dorota Grzyb, która zatrudniona jest w Zespole Szkół 

Spwcjalnych w Białogardzie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że postępowanie w tej sprawie toczy 

się w prokuraturze.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko oświadczył, że jego zdaniem 

w sytuacji, kiedy dyrektorowi placówki postawione są zarzuty należałoby do czasu 

zakończenia postępowania zwiesić dyrektora w pełnieniu obowiązków.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że w tej sprawie  wystosował pismo 

do prokuratury. W odpowiedzi uzyskał informację, że sprawa jest w toku i że nie 

zastosowano wobec dyrektora żadnych środków zapobiegawczych. Dodał, że podczas 

spotkania się z Panią Grzyb wyjaśniał zaistniałą sytuację. 

 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 
 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 
                         Przewodniczący 

  Komisji Oświaty i Kultury 

 

Jan Połuboczko 


